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Sant Celoni porta Adif al 
jutjat pels desperfectes 
de les obres del TAV (Pàgines 3 i 4)

El pont sobre la via de tren 
de Montmeló, construït fa 
més de 150 anys, ha estat 

enderrocat aquest dissabte. 
És el primer pas cap a la fi de 
la divisió històrica que, per a 

Montmeló, ha suposat el pas 
de la via fèrria. Arran de les 
obres del tren d’alta veloci-

tat, s’ha acordat el soterra-
ment de totes les línies. Una 
gran transformació urbana.

Dues màquines en ple enderroc del pont sobre les vies de tren a Montmeló, aquest dissabte 
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Desenes de 
parcel·les de la 
Conreria queden 
fora del límit 
urbà de Sant Fost
Cinquanta parcel·les de la 
zona de la Conreria han 
quedat fora de l’àmbit urbà 
arran de la modificació del 
pla general que ha aprovat 
Sant Fost. Els veïns afectats 
anuncien oposició al pla.

(Pàgina 7)

Un pont històric que ja és històriaCaldes recupera 
per un dia la 
tradició de rentar 
al safareig públic

(Pàgina 20)

L’incendi d’una nau 
fa desallotjar 25 
veïns d’Aiguafreda
La policia va desallotjar 25 
veïns d’Aiguafreda a causa 
de l’incendi que va destruir 
completament la nau d’una 
antiga indústria tèxtil.

(Pàgina 10)

Policlínica té 
el futur per 
aclarir, tres 
anys després 
del tancament

(Pàgina 5)(Pàgines 31 a 34)

Les 24 Hores de 
Motociclisme 
atreuen més de 
20.000 persones 
a Montmeló
Unes 22.000 persones han passat aquest 
cap de setmana pel Circuit de Montmeló 
durant les 24 Hores de Motociclisme. Una 
xifra similar a la de l’any passat, tot i no 
haver-hi activitats paral·leles. El guanyador 
va ser l’equip Suzuki Català-2, de Molins 
de Rei. La participació vallesana va ser dis-
creta. EL 9 NOU ha seguit durant 24 hores 
l’equip vallesà MaxProyect Fortius.

Aquesta setmana es complei-
xen tres anys des del tanca-
ment de Policlínica decidit 
per instàncies polítiques i, tot 
i els anuncis d’una resolució 
ràpida, no se n’espera la reo-
bertura abans de 2012. Aquest 
dimarts, l’alcalde i la conse-
llera de Salut tractaran sobre 
Policlínica en una trobada per 
repassar qüestions del Pacte 
per la Salut de la ciutat. 
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Els membres del l’equip Suzuki Català-2 al punt més alt del podi. aquest diumenge a la tarda


